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                            Stuk nr. GR 2023/036 

 

 

 

 
Notulen Themabijeenkomst Algemeen Bestuur GGD en VT Haaglanden  
d.d. 9 februari 2023 (10.00 – 12.00 uur)  
 
Aanwezig:  

mw. van Bijnen   gemeente Pijnacker-Nootdorp, voorzitter 
mw. Schrederhof  gemeente Delft, penningmeester 
mw. Vavier     gemeente Den Haag, algemeen lid 
 
dhr. Belt   gemeente Leidschendam-Voorburg 
mw. Oderwald   gemeente Midden-Delfland 
dhr. Wit   gemeente Rijswijk 

dhr. Rombout   gemeente Westland 

mw. Ter Laak   gemeente Zoetermeer 
 
mw. Lansu   GR-controller 
mw. du Pon   GR-secretaris 
mw. de Boer   GGD Haaglanden, DPG 

 
   
Afwezig: 
Wethouder   gemeente Wassenaar 
dhr. Urlings   Veilig Thuis Haaglanden, DVT 
 
Gasten: 

Stan van de Laar  &VandeLaar 
Jasmijn Hondebrink  &VandeLaar 

1. Opening en vaststellen agenda  
 
Mw. van Bijnen opent om 10.00 uur de vergadering. Zij heet alle aanwezigen welkom en specifiek de 

gasten van &VandeLaar die vandaag deze themabijeenkomst begeleiden. 
 
2. Mededelingen  

 
Vanwege de bestuurwissel in Wassenaar is er geen wethouder van Wassenaar aanwezig bij deze 
themabijeenkomst. Mw. van Bijnen geeft aan dat zij de nieuwe wethouder van Wassenaar mee zal 
nemen in de afspraken uit deze themabijeenkomst.   
 
3. Gesprek stemverhouding 

 
Dhr. Van de Laar geeft een toelichting over de opbrengsten van de individuele bestuurlijke 
gesprekken en het advies van &VandeLaar in dit traject. Dit gesprek over de stemverhouding is naar 
aanleiding van de valuatie die in 2021 is afgerond en is in de uitvoeringsagenda opgenomen. Die 
context moet ook meegenomen worden in de vraag die in de evaluatie is opgeworpen over de 
stemverhouding. Het traject in het licht zien van de opbouw van de GR en de vorige bestuursperiode 
waar er discussies waren over risico’s en bijvoorbeeld bedrijfsvoering.  

 
Dhr. Van de Laar licht toe dat zij in de individuele gesprekken niet hebben geproefd dat de behoefte 

voor het aanpassen van de stemverhouding breed gedeeld wordt. Anderszijds geeft ook geen van de 
deelnemers aan dat zij ervoor gaan liggen als er iets aangepast moet worden. &VandeLaar 
constateert in een bepaalde mate een onderstroom, die gaat dan over het onderlinge vertrouwen, de 
manier van samenwerken tussen DB en AB en AB onderling, en meer oog voor lokale politiek-
bestuurlijke context van deelnemers. 

 
Belangrijkste conclusie en advies van &VandeLaar is dat de onderstroom niet oplost met de techniek 
van de stemverhouding. Daarnaast zou een aanpassing van de stemverhouding onderdeel zijn van 
een statutenwijzing, dus de stemverhouding gaat dan ook in de colleges en raden onderwerp van 
gesprek zijn. 
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Het AB geeft een reflectie op het beeld dat door dhr. Van de Laar wordt geschetst. Daarin worden 
een aantal punten naar voren gebracht. 
 
- Mw. Ter Laak geeft aan dat de presentatie niet klopt omdat in de vorige periode Midden-Delfland 

en Westland het debat over de stemverhouding aangezwengeld hebben. Verder geeft Mw. Ter laak 

aan dat de manier van communiceren over de vorming van het DB na de bestuurswissel niet 
uitnodigend was om je als bestuurder te melden voor het DB. 
 
- Dhr. Rombout geeft aan dat er voor nu geen reden is om de stemverhouding aan te passen omdat 
alles in het AB in goede harmonie aan. Dhr. Rombout vervolgt dat je ook naar de toekomst moet 
kijken en het niet in goede harmonie gaat. Dan lijkt de invloed beperkt.  

 
- Mw. Oderwald meldt dat het punt over de stemverhouding door de vorige bestuurder van Midden-
Delfland is ingebracht in de evaluatie. Op dit moment is er voor Midden-Delfland niet direct 
aanleiding voor een aanpassing. Wel is het bespreekbaar wanneer de stemverhouding aangepast 
moet worden wanneer dat breder bestuurlijk comfort oplevert. 
 
- Mw. Ter Laak stelt dat het aanpassen van de stemverhouding geen oplossing biedt voor de punten 

die vanuit Zoetermeer zijn aangedragen in de evaluatie.  
De AB leden sluiten hierbij aan en delen het beeld dat een aanpassing van de stemverhouding niet 
noodzakelijk is. 

 
Er volgt een korte discussie over het aanpassen van de statuten. De gewijzigde statuten moeten 
langs de gemeenteraden. De wijzigingen vanuit de Wgr leiden tot een aanpassing van de statuten, 
maar dit betreft een technische wijziging en is daarmee goed uitlegbaar richting de gemeenteraden. 

Dat zou anders zijn bij een inhoudelijke wijziging zoals de stemverhouding.  
 
Mw. van Bijnen concludeert dat er in het AB geen behoefte bestaat om de stemverhouding aan te 
passen en dat daarmee het gesprek afgerond kan worden. Het AB neemt het advies over van 
&VandeLaar om met elkaar in gesprek te blijven en de onderstroom bespreekbaar te maken.  
 

4. Rondvraag en sluiting 
 
Het AB spreekt af dat de afspraken uit deze themabijeenkomst in de volgende AB-vergadering 
geformaliseerd worden, waarmee het traject ook formeel afgerond kan worden. 
 
Vastgesteld door het AB GGD en VT Haaglanden d.d. 20 april 2023.  
 

 
 
 
…………………………………………      ………………………………………… 
Mw. I. du Pon, secretaris       M. van Bijnen, voorzitter 
 

 

  


